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دکتر اسدی از روابط عمومی 
شهرداری تقدیر کرد

از مدیــرکل و مجموعه مدیران و کارکنــان اداره کل ارتباطات و امور بین الملل 
شهرداری شیراز با حضور شهردار شیراز تقدیر شد.

شــهردار کلان شهر شیراز هم زمان با روز و هفته »ارتباطات و روابط عمومی«، در 
اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شــهرداری شیراز حضور یافت و از مدیرکل و 

مجموعه مدیران و کارکنان این مجموعه تقدیر کرد.
به گزارش پایگاه اطلاع رســانی شهرداری شــیراز، محمدحسن اسدی هم زمان 
بــا روز و هفته »ارتباطــات و روابط عمومی« با حضــور در اداره کل ارتباطات و 
امور بین الملل شــهرداری شــیراز، از مدیرکل، مدیران و کارکنان این مجموعه 
تقدیر کرد. این مقام ارشــد مدیریت شهری کلان شهر شــیراز در این دیدار با 
تأکید بر نقش ویژه »روابط عمومی و ارتباطات« در تحولات مدیریت شــهری، از 
تلاش مدیرکل و مجموعه مدیران و کارکنان اداره کل ارتباطات و امور بین الملل 

شهرداری شیراز قدردانی کرد.

معاون جمعیت هلال احمر فارس خبر داد:

ارائه آموزش های امدادی در اردوی 
دانش آموزان عشایر 

معاون آموزش و پژوهش جمعیت هلال احمر استان فارس از برگزاری پنجمین 
اردوی آموزشــی برای 200 دانش آموز عشــایر این اســتان به همت آموزش و 

پرورش عشایر و همکاری جمعیت هلال احمر فارس خبر داد.
به گزارش روابط عمومی جمعیت هلال احمر اســتان فــارس، طیب طاهرزاده با 
اعلام این خبر اظهار کرد: این اردوی آموزشــی با هدف شناسایی دانش آموزان 
مســتعد و توانمند عشــایر در منطقه تالاب ارژن برگزار شــد و دانش آموزان و 

فرهنگیان عشایر، آموزش های امدادی را فراگرفتند.
طاهرزاده خاطرنشان کرد: دبیرخانه آموزش عشایر کشور در حوزه مخاطرات در 

جمعیت هلال احمر فارس مستقر می باشد.
وی گفت: آموزش امدادی مربوط به مخاطرات مثل ســیل، آتش سوزی، زلزله، 
طوفان، رعد و برق، شکســتگی، ســوختگی، گزیدگی، خون ریــزی، خفگی و 

غرق شدگی از مباحث آموزش داده شده در این اردوی آموزشی بود.

آغاز کشت 1200 هکتاری
 گوجه فرنگی در ارسنجان

 داور یزدانی- گروه شهرستان ها- ارسنجان

مدیر جهاد کشــاورزی شهرســتان ارســنجان از کشــت 100درصدی مزارع 
گوجه فرنگی به صورت نشایی در ارسنجان خبر داد. 

غلامعباس زارعی فر با بیان اینکه کشت نشایی گوجه فرنگی با توجه به ماندگاری 
هوای ســرد نسبت به سال گذشته دیرتر آغاز شــده است، اظهار داشت: کشت 

نشایی گوجه فرنگی از اوایل اردیبهشت تا اواخر خردادماه ادامه دارد. 
وی افزود :پیش بینــی می گردد 1200 هکتار گوجه فرنگی کشــت و به میزان 

84هزار تن محصول گوجه فرنگی تولید و روانه بازار گردد. 
زارعی فر تصریح کرد: گوجه فرنگی کشت شــده از اواخر مرداد تا اواخر مهرماه به 

مرحله برداشت خواهد رسید. 
این مقام مســئول عنوان کرد: برای کشت گوجه فرنگی از ارقام هیبرید 8۳20، 
متین، سانسید، رعد و کارون استفاده می شود که علاوه بر بازارپسندی، عملکرد 
خوبی دارند. به گفته وی، به منظور صرفه جویی در مصرف آب و افزایش بهره وری 
تولید، صددرصد مزارع گوجه فرنگی شهرســتان به روش تیپ آبیاری می شود. 
مدیر جهاد کشــاورزی شهرســتان ارســنجان با بیان اینکه به منظور بالابردن 
بهره وری مصرف آب در بخش کشــاورزی، کشت نشایی خصوصاً در محصولات 
صیفی مرســوم شده اســت، افزود: یکنواختی مزرعه، کاهش مصرف نهاده های 
کشــاورزی از جمله بذر و ســموم نباتی، کاهش هزینه های کارگری به ویژه در 

عملیات وجین از مزایای کشت نشایی است.

بررسی مشکلات چند روستا و 
راه های مواصلاتی ارسنجان

 داور یزدانی- گروه شهرستان ها- ارسنجان

فرماندار و نمایندگان مجلس در دو حوزه انتخابیه مرودشت، ارسنجان و پاسارگاد 
و نماینده آباده، بوانات، خرم بید و سرچهان از راه مواصلاتی ارسنجان، سرچهان 

بازدید کردند.
به گزارش روابط عمومی فرمانداری شهرســتان ارسنجان، به دنبال پیگیری های 
فرماندار شهرســتان ارسنجان و دعوت وی از نماینده حوزه انتخابیه و همچنین 
با توجه به وجود جاده مشترک بین شهرستان های ارسنجان و کره ای سرچهان 
و بــا توجه به جدیت نمایندگان مجلس، جلال رشــیدی و رحیــم زارع در دو 
حوزه انتخابیه مرودشت، ارسنجان و پاسارگاد و آباده، بوانات، خرم بید و سرچهان 
نســبت به موضوع اتصال راه مواصلاتی شهرستان های ارسنجان به سرچهان، از 

این راه مواصلاتی بازدید به عمل آمد و تصمیماتی گرفته شد.
شایان ذکر است در حاشیه بازدید از راه، موضوع گازرسانی به روستای اسلام آباد، 
پیگیری رفع مشــکل آنتن دهی تلفن همراه و همچنین اشــتغال عشایر طایفه 

جشنی مورد بحث و بررسی قرار گرفت.
در ادامه جلال رشیدی کوچی نماینده مردم شهرستان های مرودشت، ارسنجان 
و پاســارگاد از دیگر نقاط شهرستان ارســنجان نیز سرکشی کرده و در جلسه 

شورای اداری شهرستان حضور یافت.

 سعیدرضا امیرآبادی- گروه خبر
مدیرکل کانون پرورش فکری و کودکان و نوجوانان فارس، از استقرار تماشاخانه سیار 

با حضور هنرمندان کشوری به مناسبت دهه کرامت خبر داد.
سعیدرضا کامرانی ظهر دوشنبه اول خردادماه در جمع خبرنگاران با تبریک فرارسیدن 
دهه کرامت و هفته روابط عمومی، گفت: نشاط افزایی با رویکرد مبانی رفیع فرهنگی 
در میان برنامه های کانون پرورش فکری و کودکان و نوجوانان فارس از جایگاه ویژه ای 
برخوردار است و در مناسبت های مختلف به این امر اهتمام ویژه ای داریم. وی افزود: 
تماشــاخانه سیار با عنوان »مسیر هشتم، کاروان فرهنگی هنری« از تهران با حضور 
هنرمندان برجسته حرکت کرده و از روز پنجشنبه 4 خردادماه تا روز شنبه در شهر 

شیراز و شهرستان های فارس به اجرای برنامه های متنوع می پردازند.
او با اعلام زمان این برنامه ها اعلام داشــت: این تماشــاخانه ســیار در روز جمعه ۵ 
خردادماه با 4 برنامه در روســتاهای کیان آباد، ســلطان آباد و کفترک و دست خضر 
برنامه اجرا می کند و در روز شــنبه در شــهر زرقان و سده و در کنار قدمگاه مبارک 
امام رضا)ع( برنامه های شــاد و مفرحی را برای مخاطبان و کودکان و نوجوانان اجرا 
می کنند. مدیــرکل کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانــان، در بخش دیگری از 

ســخنانش با اشاره به سابقه این نهاد با بیش از نیم قرن فعالیت در عرصه فرهنگ و 
هنر، اظهار داشت: بیشتر خدمات کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان مربوط به 
بعد از انقلاب شــکوهمند اسلامی است که با آموزه های تمدنی و اسلامی همواره در 

خدمت جامعه و خانواده ها بوده است.
وی با اشاره به بحث کتابخانه های سیار و پیک امید به عنوان یکی از خدمات این مرکز 
افزود: کانون فارس ۶ خودرو سیار در اختیار دارد که در کنار توزیع کتاب، فعالیت ها 
و خدمات مختلفی را با توجه به خلاقیت مربی از جنبه قصه خوانی، سفالگری، سرود، 
اوریگامی و... ارائه می دهد. کامرانی در بخش دیگری از ســخنانش با ابراز خرسندی 
از لغــو بحث تخریب مرکز شــماره یک واقع در باغ ملی شــیراز گفــت: با توجه به 
پیگیری های انجام شده، هنوز اجازه فعالیت، تعمیر و مرمت این مرکز داده نشده است 

و همچنان در حال پیگیری این موضوع هستیم.
وی با تأکید بر این مطلب که کانون پرورش فکری به دنبال تربیت اســتاد نیســت، 
بلکه به دنبال شکوفایی استعدادها و نشان دادن راه به کودکان و نوجوانان است، ادامه 
داد: کانــون پرورش فکــری کودکان و نوجوانان فارس با ۳۶ کانون زبان در کشــور 
بیشترین آمار مدرس و زبان آموز را دارد که بین 2۵هزار تا 4۵هزار زبان آموز هستند. 

در پایان این مراســم، مدیرکل کانون فارس از مســئول روابط عمومی این مجموعه 
تقدیر کرد.کامرانی در این باره گفت: روابط عمومی قلب تپنده هر مجموعه سازمانی 
اســت که صدای زندگی و پیام سرزندگی را در جامعه منتشر می کند. روابط عمومی 
یک بخش کلیدی اســت که چراغ اطلاع رسانی مجموعه را روشن نگه می دارد. وی 
ضمن تبریک انتخاب دوباره اعظم موسوی، روابط عمومی کانون فارس به عنوان یکی 
از 7 عضو هیئت رئیســه شورای هماهنگی های روابط عمومی استان فارس، ادامه داد: 
روابط عمومی به عنوان پیشانی سازمان تلاش می کند تا در ایام مختلف سال با انعکاس 
رویدادها، برقراری تعامل مثبت با ســایر کارکنان، تعامل سازنده و همراهی با مدیر 
دستگاه، نقش مؤثری را در جهت پیشبرد اهداف سازمان ایفا کند و این نقش همراه 

با امیدآفرینی و امیدبخشی، در جامعه امروز، بیشتر و مهم تر نیز شده است.

شهرداری منطقه چهار شــیراز گفت: این منطقه از شهرداری در راستای هشتمین 
مرحله از جهش عمرانی افتتاح و کلنگ زنی هشت طرح و عمرانی و ورزشی را تقدیم 

شهروندان این منطقه کرد.
به گزارش روابط عمومی شــهرداری منطقه چهار شــیراز، حســام الدین اســدزاده 
اظهار داشــت: برای آغاز ساخت ســه طرح عمرانی و ورزشی، بیش از 4/۳۳میلیارد 
 تومان اعتبــار و همچنین افتتاح ۳ طرح دیگر 4/7میلیــارد تومان اعتبار اختصاص 

یافته است.
وی با تشــریح جزئیات طرح های افتتاح شده گفت: این طرح ها شامل زمین والیبال 
ساحلی باغ جنت به ارزش ۵/1میلیارد تومان، تکمیل پارکینگ بوستان نوید محمدی 

به ارزش یک میلیارد تومان و پیاده روساری خیابان شهید آقایی به ارزش 9/4میلیارد 
تومان است. شهردار منطقه چهار شیراز همچنین از آغاز عملیات اجرایی چهار طرح 
عمرانــی خبر داد و بیــان کرد: برای این چهار طرح عمرانی و ورزشــی نیز بیش از 

2۶میلیارد تومان هزینه شده است.
وی تصریح کرد: طرح هایی که کلنگ زنی یا ساخت آنها آغاز شد، شامل زمین فوتبال 
ســاحلی باغ جنت به ارزش ۵/2میلیارد تومان، پیاده روسازی ضلع شمالی باغ جنت 
به ارزش ۵/۵میلیارد تومان، پیاده روســازی بولوار عدالت شمالی به ارزش ۳میلیارد 
 تومان و پروژه هــای محرومیت زدایی )لوله گذاری و آســفالت( به ارزش 1۵میلیارد 

تومان است.

شــهردار منطقه چهار شــیراز با بیان اینکه تلاش شهرداری ارائه خدمات مناسب به 
مردم است، تأکید کرد: امیدواریم با بهره برداری از این طرح ها شاهد عمران و آبادانی 

در این منطقه و جلب رضایت شهروندان باشیم.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس در بازدید از شهرک صنعتی سروستان 
2 از انعقاد قرارداد ســاخت پست برق شــهرک صنعتی سروستان 2 با ظرفیت ۵0 
مگاوات از محل طرح های مصوب ســفر ریاست جمهوری با هدف تأمین پایدار برق 

خبر داد.
در بازدید نماینده مردم شهرســتان های سروستان، خرامه و کوار در مجلس شورای 
اسلامی و مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس از شهرک صنعتی سروستان 
2، ضمن بررســی مسائل و مشکلات این شــهرک صنعتی، بر تسریع در توسعه و 
تکمیل زیرساخت های خارج از شــهرک صنعتی توسط دستگاه های خدمات رسان 

تأکید شد.
مدیرعامل شرکت شــهرک های صنعتی فارس در این بازدید گفت: با هدف توسعه 
و تقویت برق پایدار شــهرک صنعتی سروستان 2، پست برق این شهرک صنعتی با 

ظرفیت ۵0 مگاوات با مشارکت شرکت برق منطقه ای فارس احداث می شود.
ســیدمصطفی هاشمی با بیان اینکه اجرای این طرح از مصوبات سفر رئیس جمهور 
به فارس است که اجرایی می شود، گفت: قرارداد احداث پست برق شهرک صنعتی 
سروستان 2 با شرکت برق منطقه ای فارس با اعتبار اولیه 1۵0میلیارد تومان منعقد 
شده و به زودی شرکت برق منطقه ای با انتخاب پیمانکار، عملیات اجرایی آن را آغاز 

خواهد کرد.
وی با بیان اینکه زیرســاخت های داخلی برق شــهرک صنعتی آماده است، گفت: 
هم اکنــون نیز برق واحدهای صنعتی از طریق خط دومــداره با ظرفیت ۶ مگاوات 
تأمین می شــود که با توجه به تکمیل شدن ظرفیت این خط، احداث این پست برق 

در دستور کار قرار گرفته است.
مدیرعامل شرکت شــهرک های صنعتی فارس، در ادامه از برنامه ریزی برای تأمین 
آب پایدار شــهرک صنعتی سروستان 2 خبر داد و گفت: با توجه به فقر آبی منابع 
زیرزمینی منطقه و شــوری آب چاه موجود، در این زمینه در برنامه کوتاه مدت حفر 

چاه جدید در دســتورکار قرار دارد و در برنامه بلندمدت نیز انتقال پساب شیراز به 
سروســتان به عنوان یکی از پیشنهادات مصوبه سفر دور دوم رئیس جمهور به فارس 

ارائه شده که امیدواریم با تصویب آن گام مؤثری در این بخش برداشته شود.
هاشــمی همچنین از آماده بودن زیرساخت های داخلی گاز در شهرک صنعتی برای 
اتصال به شــبکه سراسری گاز خبر داد و گفت: در این زمینه نیز شرکت گاز فارس 

برنامه احداث ایستگاه و اتصال گاز را در برنامه قرار داده است.
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس با بیان اینکه شهرک صنعتی سروستان 
2 از زیرســاخت های داخلی لازم را برای استقرار واحد های بزرگ تولیدی غیرآب بر 
برخوردار است، گفت: با توجه به وسعت این شهرک صنعتی، امکان استقرار واحد های 
صنعتــی در همه رده ها در این شــهرک صنعتی امکان پذیر اســت که امیدواریم با 
حمایت دســتگاه های خدمات رســان، زیرســاخت های بیرونی شــهرک صنعتی 
 نیز به صورت کامل محقق شــود تا شــاهد شتاب در اســتقرار واحدهای تولیدی و 

صنعتی باشیم.
هاشــمی همچنین از آغاز عملیات اجرایی طرح توســعه و تکمیل شــبکه داخلی 
فاضلاب این شهرک صنعتی خبر داد و گفت: پیمانکار این طرح با اعتبار 21میلیارد 

تومان انتخاب شده و کار خود را آغاز کرده است. 
مدیرعامل شــرکت شهرک های صنعتی فارس گفت: با توجه به وسعت این شهرک 
صنعتی و نیز فاصله کم با شــیراز، شــهرک صنعتی سروســتان 2 به عنوان یکی از 
مهم ترین گزینه های سرریز سرمایه گذاری شهرک صنعتی بزرگ شیراز مطرح است. 
هاشــمی افزود: با توجه به اینکه شــهرک صنعتی بزرگ شــیراز در آستانه تکمیل 
اســت، شهرک صنعتی سروستان 2 از موقعیت ممتازی برای هدایت سرمایه گذاران 
و متقاضیان ایجاد صنایع بزرگ که مایل به ســرمایه گذاری در هم جواری کلان شهر 
شیراز هستند، برخوردار اســت و در این زمینه این شهرک صنعتی از ظرفیت های 

لازم برخوردار است.
وی ادامه داد: شــهرک صنعتی شــماره 2 سروســتان، 71۵ هکتار مساحت دارد و 
ظرفیت استقرار ۳۵0 واحد صنعتی در فاز نخست آن پیش بینی شده که برنامه ریزی 

برای اجرای طرح های توسعه ای نیز انجام شده است. 
مدیرعامل شــرکت شــهرک های صنعتی فارس افزود: در حــال حاضر 44 قرارداد 
سرمایه گذاری با متقاضیان در این شهرک صنعتی منعقد و در قالب این قرارداد ۳2 
هکتار زمین واگذار شده و 2واحد با اشتغال ۶0 نفر نیز در مرحله بهره برداری است. 
در این بازدید، رحیمی مظفری نماینده مردم شهرســتان های سروســتان، خرامه و 
کوار در مجلس شورای اســلامی نیز در سخنانی خواستار سرعت بخشیدن به روند 
تأمین برق و گاز پایدار شــهرک صنعتی سروســتان 2 توسط دستگاه های اجرایی 
خدمات رسان شد و گفت: با توجه به اهمیت موضوع، در این زمینه به زودی جلسه ای 
در مرکز استان برگزار و در این خصوص برنامه ریزی می شود. در این بازدید همچنین 

مشکلات دو طرح سرمایه گذاری بررسی و رسیدگی شد.

مدیرکل کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان فارس:

تماشاخانه سیار به فارس می آید

شهردار منطقه 4 شیراز:

میزبان جهش عمرانی هستیم

مدیرعامل شهرک های صنعتی فارس: امیدوار به حمایت دستگاه های خدمات رسان هستیم 

توقف صنعت در هفت خان 
هاشمی: پساب فاضلاب شیراز به شهرک صنعتی سروستان می رسد 

شهردار منطقه 9 شیراز خبر داد:

ساماندهیفاضلابدرشهرکمهدیآباد
به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه 9 شیراز، دکتر سیدمحمدجواد 
افضلی شــهردار منطقه با اشــاره به جمع آوری و لوله گذاری آب های 
ســطحی به عنوان یکی از مأموریت های ویژه در سطح منطقه گفت: با 
توجه به مسائل زیست محیطی، ارتقای کیفیت زندگی شهروندان و رفع 
مشکل رهاشدن آب های سطحی در معابر عمومی، لوله گذاری و هدایت 
آب های رهاشده در معابر به عنوان یکی از پروژه های عمرانی خدماتی 
سطح منطقه در دستور کار است. افضلی تصریح کرد: اجرای پروژه های 
عمرانی و خدماتی شهرداری با هدف تأمین زیرساخت ها، ارتقای کیفی 
خدمات رفاهی برای شهروندان منطقه در مسیر توسعه قرار دارد. وی 
در ادامه تصریح کرد: در دوره ششم شورای شهر، اقدامات بسیار خوبی 
در جهت هدایت آب های سطحی از طریق لوله گذاری در شهرک سطح 
منطقه از جمله شهرک مهدی آباد انجام شده است. شهردار منطقه با 

تأکید بر رفع مشــکل آب گرفتگی معابر شــهرک مهدی آباد در زمان بارندگی با اجرای لوله گذاری جمع آوری آب های سطحی 
خاطرنشــان کرد: شهرداری در این مدت، عملیات احداث شــبکه جمع آوری و هدایت آب های سطحی شامل جدول گذاری و 
اجرای کانیو در محلات و شــهرک ها از جمله شــهرک مهدی آباد را به عنوان منطقه با خدمات رسانی بیشتر در دستور کار قرار 

داده است.

جانشین فرمانده انتظامی فارس خبر داد: 

عملیات مشترک پلیس فارس و ویژه شرق تهران
جانشین فرمانده انتظامی استان از توقیف وانت مزدا و کشف 1۶۳ کیلو 
و ۶00 تریاک در عملیات مشــترک پلیس مبارزه با مواد مخدر ویژه 
شرق تهران و فارس خبر داد. سردار »یوسف ملک زاده« در گفت وگو با 
پایگاه خبری پلیس، بیان داشت: در راستای طرح مبارزه با سوداگران 
مرگ، مأموران پلیس مبارزه با مواد مخدر ویژه شرق تهران با اقدامات 
فنی و تخصصی مطلع شــدند فردی با یک دستگاه وانت مزدا در یکی 
از محورهای روستایی شهرستان »داراب« در حال انتقال یک محموله 
تریاک اســت که موضوع به صورت ویژه در دســتور کار پلیس فارس 

قرار گرفت.
وی افزود: مأموران پلیس مبارزه با مواد مخدر داراب پس از هماهنگی 
با مرجع قضایی، به این محور اعزام شدند و با ایجاد تور ایست و بازرسی 

موفق شدند، وانت مزدا حامل تریاک را شناسایی کنند.
جانشــین فرمانده انتظامی اســتان با بیان اینکه پس از طی مسافتی 

تعقیب وگریز مأموران موفق شــدند با اقدامات فنی و تخصصی خودرو را توقیف و راننده را نیز دســتگیر کنند، تصریح کرد: در 
بازرسی از این وانت مزدا، 1۶۳ کیلو و ۶00 گرم تریاک کشف شد.

ســردار ملک زاده با اشــاره اینکه قاچاقچی برای سیر مراحل قانونی روانه دادسرا شــد، گفت: پلیس در حوزه قاچاق قاطعانه با 
مجرمان برخورد می کند و شهروندان می توانند هرگونه اخبار در این خصوص را از طریق سامانه 110 به پلیس اطلاع دهند.

مدیر جهاد کشــاورزی شهرســتان خنج گفت: آمارها حاکی از افزایش 12۵درصدی گندم تحویلی 
نسبت به سال زراعی گذشته می باشد. به گزارش روابط عمومی مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان 
خنج، علی علی پور با اشاره به اینکه میزان تولید گندم از 1۳هزار تن در سال گذشته به 27هزار تن 
در سال زراعی جاری افزایش یافته است، تصریح کرد: انتظار می رود تا پایان برداشت بالغ بر 28هزار 
تن گندم مازاد بر مصرف کشــاورزان و بهره برداران به مراکز خرید دولتی تحویل گردد و همچنین 
در سال زراعی گذشته نیز نسبت به سال قبل، افزایش 240درصدی گندم تحویلی، شهرستان خنج 
را به رتبه سوم استانی رسانید. این مقام مسئول افزود: رعایت تاریخ کشت به موقع، استفاده از بذور 
گواهی شده و پربازده و سازگار با شرایط آب وهوایی منطقه، برگزاری کلاس های آموزشی ضدعفونی 

بذور خودمصرفی و غنی سازی بذور با روی و اسید هیومیک، مدیریت تغذیه و علف های هرز، کالیبره 
کردن ســم پاش ها، ردیابی و مبارزه به موقع با آفات و بیماری ها به ویژه سن غلات و زنگ زرد گندم، 
استفاده از کف کارها و کشت بیش از 98درصدی به صورت مکانیزه و استفاده از آبیاری نوین و رعایت 
تناوب زراعی را می توان از مهم ترین عوامل افزایش تولید گندم در این شهرستان دانست. این مقام 
مسئول بیان کرد: در سال زراعی جاری به لطف خداوند و شرایط اقلیمی مساعد و تعامل خوب بین 
کشاورزان و کارشناسان، ۶۶00 هکتار از مزارع این شهرستان قابل برداشت بوده که با درنظرگرفتن 
کل تولید، متوسط عملکرد بالغ بر 4 تن در واحد سطح نسبت به سالیان گذشته افزایش معنی داری 

داشته است. 

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان خنج خبر داد: 

خرید گندم
 از 27هزار تن

 عبور کرد 


